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Z Á P I S 
 

z 27. jednání Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

 

konaného dne 11. 1. 2024 od 13:00 hodin 

v zasedací místnosti N2.903(Karla Čapka),  

Krajský úřad Královéhradeckého kraje, Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245 

   

 

Přítomni: Mgr. Jana Drejslová, Mgr. Jana Berkovcová, Ing. Jiří Franc (od 13:15 hod.), Mgr. David 

Joska, Ing. Bc. Jaroslav Kostelníček, RNDr. PhDr. Ivo Králíček Ph.D. (od 13:20), Jan 

Kalenský, Mgr. Pavel Káňa, , Ph.D., PaedDr. Kamil Vávra, PhDr. Michal Vávra 

Omluveni: Mgr. Libuše Friedlová, Mgr. Petr Hamáček, PhDr. Filip Jiroušek, Mgr. Robert Novák 

Nepřítomen:     doc. PhDr. Pavel Vacek, Ph.D. 

Stálí hosté: Mgr. Martin Horák, Ing. Markéta Cermanová (omluvena), Mgr. Ladislav Groh 

(omluven)  

Přizváni: Mgr. Arnošt Štěpánek, MBA, PaedDr. Markéta Stuchlíková, Ing. Václav Jarkovský, 

Mgr. Svatava Odlová, Mgr. Martin Struna, Mgr. Lucie Horáčková (omluvena), 

Mgr. Daniel Horáček  

Tajemnice: Mgr. Jiřina Klírová  

 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu a hosta na jednání 

2. Hodnotící komise pro oblast 24SMV 
3. Informace o rozdělení finančních prostředků na podporu polytechnického a digitálního 

vzdělávání ve školách zřízených krajem pro rok 2024 
4. Příprava projektu Implementace dlouhodobého záměru 

5. Různé, diskuze, závěr  
              

Předsedkyně výboru Mgr. Jana Drejslová zahájila ve 13:10 hod. 27. jednání Výboru pro výchovu, 
vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje (dále také jen „výbor“) a celé jej 
řídila. Přivítala přítomné členy a hosty, omluvila nepřítomné. Konstatovala, že je přítomno 8 členů 
výboru a výbor je tedy usnášeníschopný.  
 
K bodu 1 
Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu - Mgr. Jana Drejslová 
Předsedající seznámila členy s návrhem programu jednání. Nikdo z přítomných neměl návrh na 
doplnění programu. 
Ověřovatelkou zápisu byla po jejím předchozím souhlasu navržena Mgr. Jana Berkovcová. 
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Návrh usnesení - hlasování:  
Pro:     8 
Proti:    0 
Zdržel se:   0 

 
 
 
USNESENÍ VVZ/27/1/2024 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

schvaluje 

I. 

program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu a hosta na 

jednání 

2. Hodnotící komise pro oblast 24SMV 
3. Informace o rozdělení finančních prostředků na podporu polytechnického a 

digitálního vzdělávání ve školách zřízených krajem pro rok 2024 
4. Příprava projektu Implementace dlouhodobého záměru 

5. Různé, diskuze, závěr   

II. Mgr. Janu Berkovcovou jako ověřovatelku zápisu 

III. účast hosta na jednání - Ing. Bc. Miroslava Mejstříka, DiS. k projednání bodu 2 

 
 
K bodu 2 
Hodnotící komise pro oblast 24SMV - Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. 
Ing. Bc. Mejstřík, DiS., požádal o nominaci minimálně tří členů (+ náhradníků) do hodnotící komise 
pro hodnocení žádostí o dotaci podaných do dotačních programů v uvedené oblasti (Mgr. Štěpánek, 
MPA je členem automaticky).  Z členů výboru se přihlásili: Drejslová, Kostelníček, Vávra Michal, Vávra 
Kamil, náhradník Joska.  
Jednání komise proběhne 3. 4. 2024 od 10,00 hod. S podklady se budou mít členové možnost 
seznámit min. týden předem a s jednotlivými žádostmi o dotaci v systému DOTISAdmin (systém pro 
správu dotací), do kterého jim bude umožněn přístup (přístupové údaje budou každému členovi 
hodnotící komise včas zaslány na jejich e-mail). 
 
V průběhu projednávání bodu se počet přítomných členů zvýšil na 9. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

Pro:     9 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
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USNESENÍ VVZ/27/2/2024 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 

členy hodnotící komise pro oblast 24SMV: Jana Drejslová, Jaroslav Kostelníček, Michal Vávra, Kamil 
Vávra, náhradník David Joska 

II. 
bere na vědomí  

termín jednání komise, a to 3. 4. 2024 od 10,00 hod. 

 
K bodu 3   
Informace o rozdělení finančních prostředků na podporu polytechnického a digitálního vzdělávání 
ve školách zřízených krajem pro rok 2024 – Ing. Václav Jarkovský 
Materiál k bodu zaslán členům výboru spolu s pozvánkou elektronicky.  
Ing. Jarkovský shrnul, že k dispozici je k tomuto účelu v rozpočtu školství 4,5 mil. Kč. Žádost podalo 59 
organizací (základní a střední školy zřizované krajem), které žádají o více než 6 mil. Kč. Jde o tradiční 
oblast podpory. Individuálně je navíc poskytována částka 300 tis. Kč na investice Krkonošskému 
gymnáziu a Střední odborné škole na pořízení robotické ruky.  
Rozdělení finančních prostředků bude předloženo ke schválení Zastupitelstvu KHK dne 29. 1. 2024. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

 
Pro:     9 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
 

 
USNESENÍ VVZ/27/3/2024 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. bere na vědomí 

informaci o rozdělení finančních prostředků na podporu polytechnického a digitálního vzdělávání 
ve středních a základních školách zřízených Královéhradeckým krajem pro rok 2024 a  

II. 
doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje jej schválit 

 
 
K bodu 4 
Příprava projektu Implementace dlouhodobého záměru – Ing. Václav Jarkovský 
Podklady k tomuto bodu byly členům výboru zaslány elektronicky.  
Ing. Jarkovský doplnil tyto materiály o prezentaci, která obsahovala rekapitulaci předložených 
informací a harmonogram projednávání pro nejbližší období (do konce února 2024). 
Jedná se o pokračování diskuze k tématu, které bylo otevřeno na jednání výboru VVZ v prosinci 2023. 
V těchto dnech byla zahájena diskuze s řediteli o bližší specifikaci témat, rozsahu a forem realizace 
jednotlivých okruhů IDZ. 
 
V průběhu projednávání bodu se počet přítomných členů výboru zvýšil na 10. 
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Diskuze k bodu 4 
Mgr. Štěpánek, MBA – celý projekt je rozdělen do 2 fází, nyní se řeší 1. fáze pro období únor-srpen 
2024. Na KÚ projekt personálně v této fázi zajišťují 4 pracovníci. Ve 2. fázi se počítá s velkým 
nárůstem aktivit Kkivi. 
Mgr. Drejslová – projekt projednávala školská komise. S jakým závěrem? Odpověď: Komise 
doporučila stanovit evaluátora. Jinak projekt hodnotí jako důležitý, témata se jí líbí, je třeba 
koordinovat aktivity s MAP. 
Mgr. Berkovcová – předkládá se nyní sice 1. fáze projektu, ale bylo by chybné ji oddělovat od 2. fáze. 
Zde jsou uváděni partneři MASK a ROKIT. Proč nevyužít více kapacity KÚ a Kkivi, které bylo pro tento 
účel zřízeno? Navrhla doplnit usnesení v tomto smyslu. 
PhDr. Michal Vávra – je jisté, že navržené aktivity „projdou“? Odpověď: Není to tak, MŠMT může 
některé aktivity odmítnout financovat. 
Ing. Jiří Franc – kladně hodnotí aktivitu 9 určenou žáků nematuritních oborů. Mgr. Štěpánek doplnil, 
že bude diskutováno s řediteli, jak přesně tuto aktivitu uchopit, aby byla maximálně přínosná.  
Ing. Franc navrhl, aby změna usnesení navrhovaná Mgr. Berkovcovou byla samostatným usnesením.  
 
Protože názory členů na tento návrh se různily, dala předsedkyně výboru hlasovat, zda usnesení 
k tomu bodu bude pouze jedno (doplněné o návrh Mgr. Berkovcové) či dvě, tzn. doporučení směrem 
k odboru školství KÚ KHK bude samostatným usnesením. Poměrem 6:4 bylo odhlasováno, že 
usnesení bude pouze jediné. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

Pro:     9 
Proti:     0 
Zdržel se:    1 
 

USNESENÍ VVZ/27/4/2024 
 Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

informaci o přípravě projektu Implementace dlouhodobého záměru a 

II. 

doporučuje  

Zastupitelstvu KHK schválit zahájení realizace aktivit projektu – 1. fáze od 1. 3. 2024 dle 
předloženého návrhu a odboru školství KÚ KHK v přípravě 2. fáze projektu maximálně využít pro 
zajištění aktivit kapacitu pracovníků KÚ, Kkivi a PPP 

 
K bodu 5  
Různé, diskuze, závěr – Mgr. Jana Drejslová 

• Mgr. Berkovcová – chystají se změny v kapacitách či v oborové nabídce středních škol? 
Mgr. Struna informoval o situaci ohledně gymnázií se sportovní přípravou (s jejich zapsáním 
do rejstříku škol a školských zařízení momentálně nelze počítat, ale namísto nich budou 
otevřeny další třídy gymnázia s rozšířenou výukou TV)  a zařazení nového oboru 
Rostlinolékařství na Střední škole zahradnické, Kopidlno.  

• Mgr. Štěpánek, MBA  – informoval o získání robotické ruky do Krkonošského gymnázia, bude 
využíván i jinými školami. 
Dále sdělil, že Kkivi získalo akreditaci v oblasti Erasmus+ v oblasti odborného vzdělávání, což 
považuje za velký úspěch. 
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Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast a informovala o termínu dalšího jednání 
VVVZ: 

 

28. jednání 
5. 3. 2024 od 13:00 hodin 

zasedací místnost N2.903(Karla Čapka) KÚ KHK 

Jednání výboru bylo ukončeno ve 14:55 hodin. 

 
 
………………………………………………..                      ……………………………………………….. 

    Mgr. Jana Drejslová                                     Mgr. Jana Berkovcová 
     předsedkyně výboru                                      ověřovatelka zápisu  
        

 
V Hradci Králové 12. 1. 2024, zapsala: Mgr. Jiřina Klírová  


